



RACE 2025 Buyer Registration Now Open: Asia's Retail Hub Meets F&B Revolution
RACE 2025買家登記開啟：亞洲零售中樞，獨家解鎖餐飲跨界新賽道

Asia's flagship retail event — Retail Asia Conference & Expo (RACE) 2025 — **is now OPEN for visitor registration! From 2-4 September 2025**, we're **co-locating with Restaurant, Bar & Café Hong Kong (RBHK)** to create an unparalleled synergy of retail and F&B innovation. Register today to seize Asia's next big opportunity!

亞洲零售界年度盛事——亞洲零售論壇暨博覽會（RACE）2025 現已**開啟買家訪客登記通道！2025年9月2-4日**，我們攜手**香港餐飲展（RBHK）同場舉辦**，打造零售與餐飲的跨界協同盛宴！立即登記，搶佔亞洲市場先機！

Register to Visit
買家登記

Why RACE 2025 is Unmissable
為何必須親臨 RACE 2025？



Reach F&B Buyers 對接餐飲買家

- Register once and gain access to two shows, connecting with retail and F&B supply chains in one powerhouse venue!
登記一次即可參觀雙展，橫跨零售 + 餐飲兩大生態鏈！
- Engage with top brands, suppliers, and tech disruptors for invaluable cross-sector deals.
對接頂尖品牌、供應商與創新科技，發掘跨界合作新可能！

Future-Proof Your Strategy 掌握亞洲消費新趨勢

- Unlock invaluable insights into AI-driven retail, corporate systems, and omnichannel customer experiences in our keynote forums with industry leaders!
獨家行業論壇、領袖峰會，解碼 AI 零售、企業營運系統、顧客體驗新策略！

Smart Matchmaking, Real Results 高效商貿配對，精準鏈接資源

- Experience comprehensive categorisation of exhibition zones that will fast-track partnerships with vetted suppliers!
全面完善的展區分類，助您高效對接優質供應商！

Who's Exhibiting: Industry Titans Driving Change
巨頭雲集，引領產業變革



Join the Convergence of Retail and F&B Evolution: Unlock Dual-Expo Access Now!
零售革新 × 餐飲變革 — 立即解鎖雙展通行證！

Register to Visit
買家登記

Organiser:



Informa Markets

17/F, China Resources Building,
26 Harbour Road, Wanchai,
Hong Kong
+852 3709 4981
exhibit@retailasiaexpo.com

